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 › Waarom wil je de Tweede Kamer in?
Ik wil het niet laten gebeuren dat ons 
land nog verder wordt afgebroken. Bij de 
acties voor het behoud van een volwaardig 
ziekenhuis in Zutphen was ik erg betrok-
ken. Ik geloof dat de Tweede Kamer de 
enige plek is waar we die strijd uiteindelijk 
kunnen winnen. Tenslotte kan alleen daar 
besloten worden meer te investeren in zorg. 
Ik ben een geboren en getogen Zutphe-
nees, opgegroeid in het Waterkwartier. Het 
raakt me dat ons ziekenhuis kapot wordt 
gemaakt. Ik wil daar wat aan doen.

 › Waarom wil je voor de SP de Tweede 
Kamer in?
De SP is de enige partij waar ik me thuis 
voel en hun werkwijze is uniek. Als SP 
Kamerlid spreek je niet vóór mensen, maar 
laat je je leiden dóór de mensen. Je komt 

samen met hen op voor hun rechten. Zo 
stond SP Kamerlid Jimmy Dijk direct tussen 
de mensen in de hal van het Zutphense  
ziekenhuis, toen zij deze bezetten om slui-
ting te voorkomen. SP Kamerlid Renske  
Leijten bracht het toeslagenschandaal aan 
het licht. Sandra Beckerman knokt al jaren 
zij aan zij met Groningers tegen de gasscha-
de daar. Op die manier volksvertegenwoor-
diger zijn, dat zie ik helemaal zitten.

SP Kamerleden zijn niet losgezongen van  
de werkelijkheid, doordat ze mensen blijven 
spreken in de buurten en op de werkvloer. 
Hierdoor weet de SP al vanaf het begin dat 
marktwerking in de zorg niet werkt, dat  
privatisering de energie onbetaalbaar 
maakt en dat het openbaar vervoer met 
commerciële busbedrijven vastloopt.

Hoog op de kandidatenlijst van de SP staat een Zutphense kandidaat: de 33-jarige Mathijs ten Broeke. 
Hij groeide op in het Waterkwartier en werkt momenteel bij de Woonbond, waar hij opkomt voor de 
belangen van huurders. Jarenlang zat hij in de gemeentepolitiek. Op woensdag 22 november kunt u 
hem naar de Tweede Kamer in Den Haag stemmen.  
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NU ZELF DE TOUWTJES IN HANDEN

Sluit je nu aan bij onze beweging en word lid van de SP. 
Voor 5 euro per kwartaal ontvang je al het laatste nieuws 
van de SP, ons ledenblad de Tribune en steun je onze strijd 
voor een eerlijk Nederland.

Scan de code met de 
camera van je telefoon 

en word lid.SP.NL/LIDWORDEN

foto Joshua Versijde

STEM 22 NOVEMBER 
VOOR ONS ZIEKENHUIS

>

De Zutphenees en voormalig wet- 
houder Mathijs ten Broeke staat op  
plek 8 van de SP-kandidatenlijst.

ZUTPHENSE MATHIJS KANDIDAAT VOOR DE TWEEDE KAMER

Elke ochtend fiets ik neuriënd langs de Grote Gracht 
naar het station. Aan mijn rechterhand de grote 
herenhuizen aan de Burgemeester Dijckmeesterweg, 
aan mijn linkerhand de vernieuwde fontein in de gracht. 
Aangekomen bij het station kom ik af en toe een dakloze 
tegen. Is het echt onmogelijk om voor deze man een 
fatsoenlijk dak boven zijn hoofd te regelen?

In wat voor land leven we als sommigen in ruime villa’s 
wonen, terwijl anderen in de goot liggen? Misschien 
vindt u mij jong en naïef (ik ben 25 jaar), maar volgens 
mij hoeft dat niet in een land dat zo rijk is als Nederland.

Waarom bekommert de politiek zich te weinig om 
die dakloze? Omdat veel Tweede Kamerleden niet 
geconfronteerd worden met die kant van het bestaan. 
Zij verdienen meer dan € 120.000 per jaar en dan ziet 
je wereld er nou eenmaal anders uit. Ik denk dat je 
je dan om heel andere dingen druk maakt dan om 

de woningnood, dakloosheid, stijgende energie- of 
boodschappenprijzen. 

Ik ben actief voor de SP omdat ik geloof dat dat anders 
kan, namelijk door mensen meer te zeggen te geven. 
Stel je voor: Niet goedbetaalde politici of de markt, 
maar mensen zoals jij en ik bepalen wat er wordt 
gebouwd. Dan zouden er toch niet nóg meer villa’s 
bijkomen, maar juist veel meer sociale huurwoningen en 
goedkope koopwoningen? Dan komen er niet nog meer 
bezuinigingen op zorg, maar gaan de zorgkosten omlaag 
en blijft er een volwaardig ziekenhuis. 

Daarom ben ik ook voorstander van het referendum. Als 
de SP op 22 november groot genoeg wordt, dan krijgen 
mensen met het referendum een middel in handen om 
foute politici terug te fluiten. Het is niet moeilijk, maar we 
moeten er wel samen voor kiezen. Ik hoop dat u op 22 
november SP stemt! 

Debbie van Dijk is 
ook een Zutphens 
kandidaat-Kamerlid 
voor de SP en staat 
op plek nummer 17. 
Samen met haar  
verloofde Mathijs en 
hun 2 katten woont ze 
in de wijk Noordveen.



WAT IS DE SP-METHODE?
De SP is opgericht om mensen te vereni-
gen tegen het onrecht in de samenleving. 
In je eentje begin je weinig tegen een huis-
jesmelker, tegen buitenlandse energie-
reuzen of tegen de elite die de Zutphense 
kermis weg wil hebben. Samen sta je een 
stuk sterker. Maar het is vooral het gevoel 
van niet over je heen laten lopen: ‘wij laten 
dit niet zomaar gebeuren’. 

Dat laat de strijd voor een volwaardig 
ziekenhuis in Zutphen zien. Goede zieken-
huiszorg dichtbij huis is een kwestie van 
beschaving. Maar ziekenhuisbaas Pier 
Eringa besloot – als loopjongen van de zorg-
verzekeraar en banken – om afdelingen te 
sluiten. Samen met medewerkers, patiën-
ten en inwoners kwam de SP in verzet. De 
ziekenhuisbaas gaf niet thuis en een grote 
demonstratie voor het ziekenhuis en daarna 
een bezetting in de hal van het ziekenhuis 
volgden. Uiteindelijk volgde het gesprek en 
werd Pier het vuur aan de schenen gelegd. 
De afdeling verloskunde is inmiddels toch 

 › SP Kamerleden staan een groot  
deel van hun salaris af. Vind je dat  
niet erg?
Nee, ik ben er juist trots op. Kamer-
leden van andere partijen krijgen 
een salaris van ruim € 120.000,- per 
jaar. Als je zóveel verdient, word je 
echt wereldvreemd. Dan merk je het 
nauwelijks als de boodschappenprij-
zen stijgen. Dan heb je geen last van de 
woningnood. Als ik straks Kamerlid 
mag worden, krijg ik een ‘gewoon’ goed 
lerarensalaris. De rest stoppen we in 
een pot waar we acties van betalen. 

 › Waarom zouden mensen op jou  
moeten stemmen?
Het is altijd goed om een Zutphenees 
in de Tweede Kamer te hebben. Maar 
veel belangrijker: het is tijd voor een 
ommekeer. De hele samenleving loopt 
al jarenlang in de pas van grote bedrij-
ven en hun niet werkende aandeelhou-
ders. Keer op keer leggen politici de 
rekening neer bij ons. Juist de mensen 
die dit land draaiende houden, hebben 
het meest last van de dure boodschap-
pen, benzine, energie. We moeten 
méér zorgpremie betalen, terwijl ons 
ziekenhuis wordt afgebroken. Iedereen 
moet steeds groener doen, terwijl ver-
vuilende bedrijven subsidies krijgen. 

En politici laten dit gebeuren omdat 
ze te veel met zichzelf bezig zijn, of 
omdat ze later zelf lobbyist worden 
bij diezelfde bedrijven. Daar word ik 
helemaal misselijk van, maar het geeft 
me ook strijdlust om hier gehakt van te 
maken. Daarom wil ik naar Den Haag, 
om de boel om te keren. •

gesloten, maar de sluiting is dankzij de acties 
wel op de agenda van de Tweede Kamer 
gekomen. Daardoor is de toekomst van ons 
ziekenhuis een belangrijk verkiezingsthema 
geworden, waarover alle politieke partijen 
zich uit moeten spreken.

Een ander voorbeeld van strijd tegen het 
besluit van een kleine elite is de actie voor 
het behoud van de kermis in de binnenstad. 
Het gemeentebestuur bepaalde zomaar dat 
de kermis niet meer in de binnenstad mocht 
plaatsvinden. Een traditioneel volksfeest, 
waar zij zelf niet te vinden zijn, deden zij af 
als niet meer van deze tijd en probeerden ze 
te verplaatsen naar een afgelegen parkeer-
plaats. Dat lieten wij niet zomaar gebeuren. 
Dankzij het verzet dat de SP organiseerde 
met de bevolking en kermisexploitanten is 
de verplaatsing voorkomen en nu kunnen 
Zutphenaren nog elk jaar genieten van de 
kermis op de markt. •

> De boodschappen, de energierekening 
en de zorgpremie worden niet vanzelf 
goedkoper. Ze blijven duur als de politiek 
de belangen van niet werkende aandeel-
houders en grote bedrijven blijft dienen. 
Zolang subsidies en belastingvoordelen 
naar het bedrijfsleven gaan, blijft er voor 
ons steeds minder over. 

Maar als we het geld halen waar het zit, 
dan kunnen we dat besteden aan dat 
waar we allemaal iets aan hebben. Dan 
kunnen de lonen omhoog, dan komen er 
voldoende betaalbare woningen en meer 
voorzieningen in de buurt. Daarnaast 
kunnen de kosten voor schone energie, 
zorg en boodschappen omlaag. 

Dit is het moment om ons uit te spreken. 
Een grote SP is de beste garantie om  
dit voor elkaar te krijgen. Dus ga op  
22 november naar de stembus en stem SP. 

STEM OP 22 NOVEMBER SP

MEER WETEN?  
KOM NAAR HET  
SP EETCAFÉ  
OP 17 NOVEMBER  
IN DE UITWIJK

Speciaal voor iedereen die de SP beter wil leren 
kennen organiseert de SP het ‘SP EetCafé’. U bent 
van harte welkom! Kom gezellig langs en eet een 
hapje mee op vrijdagavond 17 november. Onder 
het genot van een gratis warme maaltijd leert u 
SP-ers kennen, wordt uit de doeken gedaan wat de 
‘SP methode is’ en kunt u SP kandidaat Kamerlid 
Mathijs ten Broeke al uw vragen stellen.

•  Voor wie?  
Iedereen die de SP beter wil leren kennen. 

•  Wanneer?  
Vrijdagavond 17 november

•  Waar?  
Buurthuis De Uitwijk De Brink 116

•  Hoe laat?  
Inloop vanaf 17:30 uur. Aan tafel om 18:00 uur

De avond en de maaltijd zijn gratis, wel even 
aanmelden. Dat kan door een mail te sturen naar 
zutphen@sp.nl

SP Kamerlid Jimmy Dijk spreekt de Zutphense actievoerders moed in. Mede door deze 
bezetting van de ziekenhuishal moest Pier Eringa op het matje komen en werd de toekomst 
van ons ziekenhuis een onderwerp in de Tweede Kamer.

Actievoerders rollen 
in een vergadering van 
het provinciebestuur 
een lange banner van de 
tribune af, met daarop 
honderden persoonlijke 
verhalen van mensen 
over hoe het ziekenhuis 
hun leven heeft gered. 
Na deze actie steunt de 
provincie unaniem het 
behoud van het zieken-
huis en moet de minister 
op het matje komen. 


